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Päätös Valtuustoaloitteet 
 
  

Aloitteen tekijä: Aihe: Liite n:o 
Pajala Timo sekä 
koko Keskustan 
valtuustoryhmä ja 
9 muuta 
valtuutettua 

Asematien leventäminen, sekä 
Kajaanitien ja Asematien että 
Asematien ja Leppäojantien 
liittymän muuttaminen 
vastaamaan tämän päivän 
ajoneuvoyhdistelmien tarvetta 
 

1 

Mäki-Petäjä Harri 
sekä 2 muuta 
valtuutettua ja yksi 
varavaltuutettu 
 

Mutkalampi-Ainali tien 
kunnostaminen 

2 

Rautiola Piia Ikätason mukaiset 
ulkoleikkivälineet Lastentalon 
Menninkäisten päiväkotiryhmän 
piha-alueelle 
 

3 

Keskustan 
valtuustoryhmä 

Keskustan alueen kiinteistöjen 
hankinnasta 
 

4 

Hernesniemi Vesa 
ja 4 muuta 
valtuutettua 
 

Terveyskeskuksen tilojen käytön 
tehostaminen 

5 

  
 Lisäksi valtuutetut ottivat esille ja keskustelivat seuraavista 

aihepiireistä: 
 

- valtuutettu Raimo Märsylä lausui kiitokset Roikola-Rekilä tien 
kunnostamisesta ja Mäkiraonmäelle tehdyistä toimenpiteistä. 

- valtuutettu Jari Orjala lausui kiitokset Monitoimitalon 
maalauksesta 

- valtuutettu Anja Törmä näki tärkeänä, että hankerahoitusten 
hakeminen tulee ensi vuonnakin olla mahdollista 

- valtuutettu Anja Törmä kertoi, että varhaiskasvatuksen uuden 
toimitilan hankesuunnittelu on loppusuoralla ja toivoi, että kaikki 
valtuutetut pääsevät osallistumaan, kun asiaa esitellään 

- valtuutettu Manolis Huuki lausui kiitokset niistä seitsemästä 
vuodesta, jotka hän toimi ensin sivistyspalveluiden lautakunnan 
jäsenenä ja sen jälkeen kasvatus- ja opetuspalveluiden 
lautakunnan jäsenenä 



 

 

- valtuutettu Manolis Huuki toi esiin tyytyväisyytensä siitä, että 
valtuustoaloitteeseen liittyen kännykän kieltämiseen kouluissa on 
vastattu ja toimeenpantu 

- valtuutettu Manolis Huuki lausui muistosanat Irmeli Annanollille 
- valtuutettu Harri Mäki-Petäjä tiedusteli, missä vaiheessa selvitys 

Korpelan Voiman kuntayhtymän organisaatiomallin 
muuttamisesta on. Kaupunginjohtaja vastasi, että selvitys on juuri 
valmistunut ja etenee seuraavaksi omistajaohjauksen käsittelyyn 

- valtuutettu Lasse Lehtinen tiedusteli kaupungin periaatteet 
liputtamiselle. Kaupunginjohtaja vastasi, että liputuspäiviä on 
virallisia,vakiintuneita ja suositeltavia, eli yhteensä niitä on 30 
päivää vuodessa. Kaupungin johtoryhmä on tehnyt linjauksen, 
että kaupunki liputtaa virallisina liputuspäivinä sekä kansallisena 
veteraanipäivänä 

- valtuutettuTimo Pajala esitti, että selvitys Korpelan Voiman 
kuntayhtymän organisaatiomuodon muuttamisesta tulee esitellä 
koko valtuustolle. Valtuutetut Manolis Huuki ja Harri Mäki-Petäjä 
kannattivat esitystä 

- valtuutettu Mira Kannussaari toivoi, että maa-alueiden myymisen 
periaatteiden laatimiseen perustettavan työryhmän toiminnan 
tulee olla ripeää, jotta tässä kokouksessa käsitelty maa-
aluekauppa saadaan ratkaistua nopealla aikataululla. Valtuutetut 
Ari Huuki ja Manolis Huuki olivat samoilla linjoilla. 

- kaupunginvaltuuston puheenjohtaja toivotti kaikki tervetulleiksi 
torstaina 26.9. alkaviin siirtolaisuustapahtumiin.  

 
Kaupunginvaltuusto päätti yksimielisesti edellä mainitut asiat ja 
keskustelut tiedoksi sekä lähettää aloitteet kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 
 
 

 


